
 
Vragen jongeren enquête duurzame energie  

Datum : 7 december 2020  

Geachte voorzitter van Provinciale Staten, 

Op 26 november 2020 werd het artikel gepubliceerd over Flevolandse jongeren positief over 
duurzame energie - Provincie Flevoland. Gericht op dit artikel wil de fractie van de VVD de 
volgende vragen stellen. 

1. Het artikel spreekt over een ´groot´ onderzoek waarvoor de leeftijdsgroep 12-18 (155 
jongeren) en 19-30 (153 jongeren) zijn geënquêteerd: 

a. Hoeveel jongeren heeft Flevoland in deze leeftijdsgroep? 
b. Is het onderzoek ´groots´ en representatief te noemen als dit wordt afgezet 

tegen het totaal aantal jongeren in de leeftijdscategorie 12-30? 
c. Waar zijn de geënquêteerde jongeren woonachtig? 

 
2. Op welke wijze, bijvoorbeeld via welke sites/apps/telefonisch/schriftelijk/fysiek etc., 

zijn de jongeren bevraagd? 
 

3. Kan de ingezette vragenlijst worden gedeeld? 
 

4. Zijn er naast inzet van windmolens of zonnepanelen vragen gesteld over inzet van 
geothermie, thorium of kernenergie? 
 

5. Gaat gedeputeerde staten dit positieve beeld inzetten voor het op te stellen RES 
beleid 2.0? 
 

6. Op welke wijze vertegenwoordigt de jongerenvertegenwoordiger Flevoland, heeft de 
jongerenvertegenwoordiger een mandaat? En zo ja, door wie is dit mandaat verleend 
en wat is de inhoud van dat mandaat? 
 

7. Wat wordt er gedaan met de inbreng van de jongeren gericht op RES 1.0, 2.0 en 
verder? 
 

8. Op welke wijze haalt de jongerenvertegenwoordiger een representatieve mening op 
van alle jongeren in Flevoland? 

In afwachting van uw beantwoording, 

namens de fractie van de VVD  

Henri van Ulsen  
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